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Z á p i s n i c a 



 

zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva, konaného dňa 26.8.2022  

 na Obecnom úrade v Rabčiciach 

 

Prítomní         : viď prezenčná listina         
 

Program         : viď pozvánka na zasadnutie OZ                                      
                          
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Jozef Slovík (ďalej len 

starosta), ktorý privítal prítomných poslancov (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga 
Chromeková, Milan Klinovský,  Ondrej Kubík, Jozef Halka, Karol Ogurek) , p. Petra Vonsa za 
firmu Support Q, a.s. Námestovo , Mgr. Gabriela Vonsa – právneho zástupcu firmy Support Q, 

a.s. a p. Dušana Briliaka ml. Starosta poukázal, že je prítomných  7 poslancov z celkového 
počtu 9, čo je nadpolovičná väčšina a skonštatoval, že OZ je uznášania schopné. Písaním 

zápisnice poveril p. Renátu Grobarčíkovú,  pracovníčku obecného úradu. 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení: Milan Klinovský a Oľga Chromeková.  
Poslanci hlasovali nasledovne: Za: 7 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, 

Milan Klinovský,   Ondrej Kubík, Jozef Halka, Karol Ogurek) 

Proti: 0     Zdržal sa: 0     Nehlasoval: 0. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 
OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Milan Klinovský a Oľga Chromeková 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení: Karol Ogurek a Jozef Halka.  
Poslanci hlasovali nasledovne: Za: 6 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, 
Milan Klinovský,   Ondrej Kubík, Karol Ogurek) 

Proti: 0     Zdržal sa: 1  (Jozef Halka)    Nehlasoval: 0. 
K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje  overovateľov zápisnice v zložení: Karol Ogurek a Jozef Halka. 
 
 K bodu číslo 3 – Schválenie programu rokovania  

V tomto bode programu starosta obce sa opýtal prítomných, či majú nejaké návrhy na zmenu 
rokovania OZ.  

Poslanec Jozef Halka chcel doplniť informáciu ohľadom výzvy na kanalizáciu,, na čo mu 
starosta odpovedal, že obce Rabčice sa táto výzva  netýka,  nakoľko sme obec nad 2000 
obyvateľov. 
V tom prišli na zasadnutie  – poslanec Ľubomír Bublák a pracovníčka Mgr. Dana Bubláková. 

Nakoľko neboli predložené žiadne iné zmeny, bol schválený program zasadnutia OZ podľa 
pozvánky, čo bolo schválené hlasovaním nasledovne: Za: 8 (Anna Huráková, Margita Borová, 
Oľga Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka, Karol 

Ogurek) 

Proti: 0     Zdržal sa: 0      Nehlasoval: 0. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 
OZ schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva v zmysle  pozvánky. 

 

V bode 4. Doriešenie nájomnej zmluvy – Kasárne 

Starosta poukázal, že dodatok k nájomnej zmluvy bol prepracovaný v zmysle doporučenia  
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zastupiteľstvom z minulého zasadnutia zastupiteľstva. Poslanci po krátkej diskusii doporučili  

doplniť do dodatku Účinnosť zmluvy, ktorá nadobúda dňom zverejnenia , t.j. 1.9.2022. P. 
Bubláková žiadala opraviť čl. III, kde sa píše o úhrade nájomného, z dôvodu,  že účtovný rok  

v obci končí 31.12. a obec odovzdáva uzávierku po skončení účtovného roka do termínu 
5.2.bežného roka . Preto je potrebné nájomné za 09-12/2022 vyfakturovať v mesiaci január 
2023, kde sa uvedie doba uskutočniteľného plnenia 31.december 2022, aby bola faktúra 

zaradená do účtovníctva roku 2022.  Ďalej žiadala  do čl. 2.1 doplniť text: faktúry za nájomné 
sa budú vyhotovovať 2x do roka,  t.j. ku 30.6.bežného roka a ku 31.12.bežného roka, s čím 

poslanci súhlasili. Ďalej sa dotazovala, kedy  má vyfakturovať nájomné za 01-08/2022. Starosta 
sa vyjadril, , že nájomné za 01-08/2022 sa vyfakturuje v mesiaci september 2022. Nájomné za 
09-12/2022 bude vyfakturované v mesiaci január 2023. A nasledujúce roky sa bude fakturovať  

v zmysle  schváleného dodatku. Zároveň poslanci potvrdili sumu 420,00 € mesačne, s čím 
súhlasil aj p. Vons – zástupca  firmy Support Q, a.s. Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve č. 1/2020  

bol schválený hlasovaním nasledovne:  

Za: 8 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír 
Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka, Karol Ogurek) 

Proti: 0     Zdržal sa: 0      Nehlasoval: 0. 
K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve č. 1/2020. 
 

Potom vystúpila p. Bubláková a poukázala, že je potrebné schváliť zaevidovanie faktúr do 

účtovníctva obce. Zároveň informovala poslancov, že v pondelok 22.8.2022 bola osobne 
prejednávať prepracovanie faktúr na firme Support Q, a.s., kde bola okrem zástupcu firmy p. 

Petra Vonsa prizvaná aj ekonómka p. Jana Bolibruchová. Ďalej informovala, že prepracované 
faktúry mali byť obci predložené do 23.8.2022 do 15.00 hod., ale termín nebol dodržaný. K 
tomu sa vyjadril p. starosta a informoval účtovníčku obce, že faktúry sú prepracované a boli 

predložené obci v stredu. Faktúry sú v kancelárii na jej stole. Potom si ich účtovníčka obce bola 
vziať z kancelárie  prekontrolovala, či sú prepracované . P. Kubík poukázal, že ku jednotlivým 

faktúram by mal byť okrem odpracovaných hodín priložený súpis vykonaných prác, prípadne 
stavebný denník . P. Vons sa vyjadril, že stavebný denník vypracovaný má a v prípade kontroly 
ho doloží. P. Bubláková informovala poslancov, že upozornila p.  Petra Vonsa – zástupcu firmy 

Support Q, a.s., že audit za rok 2022 sa bude vykonávať až v roku 2023. V prípade, že prílohy, 
ktoré sú priložené ku jednotlivým faktúram vystavenými firmou Support Q, a.s. obci,  nebudú 

audítorskej firme, ktorá bude overovať účtovnú závierku obce za rok 2022, postačujúce, bude 
firma Support Q, a.s. vyzvaná na ich doloženie, prípadne prepracovanie alebo podrobnejšie 
vysvetlenie. P. Bubláková po prekontrolovaní jednotlivých prepracovaných faktúr 

skonštatovala, že pôvodné 3 faktúry boli  nahradené  6 faktúrami P. Vons sa pýtal, kedy mu 
budú faktúry uhradené. Starosta sa vyjadril, že až po podpise dodatku k nájomnej zmluve 

obidvoma stranami, t.j. najneskôr do 2.9.2022, mu budú uhradené. Po krátkej diskusii poslanci 
schválili zaevidovanie uvedených faktúr do účtovníctva obce, čo bolo schválené hlasovaním 
nasledovne:  

Za: 8 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír 
Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka, Karol Ogurek) 

Proti: 0     Zdržal sa: 0      Nehlasoval: 0. 
K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 
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OZ schvaľuje: 



Zaevidovať faktúry od Support Q a.s. Námestovo za vykonané práce, materiál a služby 

na malých chatách – chata č. 1 a chata č. 2/Kasárne Rabčice do účtovníctva obce.  Faktúry 

zaúčtovať ako technické zhodnotenie majetku (kapitálové výdavky) na jednotlivých 

chatkách podľa faktúr.  Jedná sa o faktúry z roku 2021: 

*č. 520210216 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 1) vo výške 7 263,90  €, 
*č. 520210217  zo dňa 23.2.2021 (chata č. 2) vo výške 7 263,90  €, 

*č. 520210218 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 1) vo výške   5 798,90 €, 
*č. 520210219 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 2) vo výške   5 798,91 €, 

*č. 520210220 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 1) vo výške       780,00 € 
*č. 520210221 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 2)  vo výške       780,00 € 
 (spolu: 27 685,61 €) 

 

P. Bubláková ďalej informovala, že je potrebné spísať zápis o prevzatí a odovzdaní prác, ktorý 

je potrebné podpísať obidvoma stranami. Po krátkej diskusii uvedené zápisy ku každej faktúre 

osobitne prisľúbil vyhotoviť právny zástupca firmy Support Q, a.s. p. Gabriel Vons, ktoré budú 
predložené a podpísané pri podpise dodatku k nájomnej zmluve. 

V ďalšom p. Bubláková požiadala poslancov o schválenie čerpania rezervného fondu vo výške 

27 685,61 € na kapitálové výdavky – technické    zhodnotenie majetku - Kasárne: 

– chata č. 1 -  vo výške 18 842,80 € 

– chata č. 2 -  vo výške 18 842,81 € 

na úhradu faktúr: 
– *č. 520210216 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 1) vo výške 7 263,90  €, 

– *č. 520210217 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 2) vo výške 7 263,90  €, 

– *č. 520210218 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 1) vo výške 5 798,90 €, 

– *č. 520210219 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 2) vo výške 5 798,91 €, 

– *č. 520210220 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 1) vo výške    780,00 € , 

– *č. 520210221 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 2) vo výške    780,00 €, 

čo bolo jednomyseľne schválené hlasovaním nasledovne:  

Za: 8 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír 

Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka, Karol Ogurek) 

Proti: 0     Zdržal sa: 0      Nehlasoval: 0. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje: 

čerpanie rezervného fondu vo výške 27 685,61 € na kapitálové výdavky – technické     

zhodnotenie majetku – Kasárne, z toho: 

– chata č. 1. -  vo výške 18 842,80 € 

– chata č. 2. -  vo výške 18 842,81 € 

na úhradu faktúr: 

– č. 520210216 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 1) vo výške 7 263,90  €, 

– č. 520210217 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 2) vo výške 7 263,90  €, 

– č. 520210218 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 1) vo výške 5 798,90 €, 

– č. 520210219 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 2) vo výške 5 798,91 €, 

– č. 520210220 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 1) vo výške    780,00 € , 

– č. 520210221 zo dňa 23.2.2021 (chata č. 2) vo výške    780,00 €, 
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Zároveň p. Bubláková požiadala schváliť aj úpravu rozpočtu, kde sú zaevidované tieto zmeny, 

a to rozpočtovým opatrením  č. 9/2022, čo bolo jednomyseľne odsúhlasené hlasovaním: 
Za: 8 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír 

Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka, Karol Ogurek) 

Proti: 0     Zdržal sa: 0      Nehlasoval: 0. 

Rozpočtové opatrenie č. 9/2022 tvorí prílohu zápisnice. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje: 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 9/2022  v súlade s od. 2 písmenom b) § 14 ods. 

zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  

a doplnení niektorých zákonov nasledovne:  

Celkové príjmy     – na sumu:         2 355 759,00 € (+ 27 686,00 €) 

                               z toho: - obec:                        2 266 536,00 € (+27 686,00 €)    

                                          - ZŠ s MŠ Rabčice:          89 223,00 €   

 

Celkové výdavky - na sumu:           2 355 759,00 €  (+ 27 686,00 €) 

                              z toho: - obec:                         1 311 148,00 € (+ 27 686,00 €)  

              - ZŠ s MŠ Rabčice:   1 044 611,00 €  

 

V ďalšom  bode sa prerokovával bod  Prejednanie finančnej dotácia a prenájom ihriska  TJ 

Slávia Rabčice. Starosta obce  prečítal prítomným  list od právnika Igora Palidera Koncept 
postupu pred poskytnutím dotácie pre TJ v obci,  ktorý  OZ vzalo na vedomie. K tomuto bodu 

bolo prijaté nasledovné uznesenie. 
OZ berie na vedomie informáciu od právnika Igora Palidera Koncept postupu pred 

poskytnutím dotácie pre TJ v obci. . 
 

 Po prečítaní p. Gabriel Vons sa vyjadril, že tieto podmienky sa týkajú športového klubu a TJ je 

združenie a je samostatný právny subjekt. Starosta poukázal, že t.č. prenájom ihriska TJ nie je 
možný z dôvodu, že pozemky pod ihriskom nie sú v celosti obecné. Väčšiu časť vlastní Urbár, 
pozemkové spoločenstvo, Rabčice. Starosta informoval, že na základe Uznesenia z valnej 

hromady Urbáru, má obec súhlas, že ihrisko môže užívať, že mu ho Urbár prenajíma. Avšak 
nájomná zmluva s Urbárom nie je podpísaná. Dôvodom neuzavretia nájomnej zmluvy je 

napádanie urbáru zo strany p. Vedela. Z uvedeného dôvodu sa nájom na ihrisko s TJ nie je 
možné riešiť. P. Gabriel Vons sa dotazoval, či  nájomnú  zmluvu nemôže podpísať predseda 
urbáru – p. Martina Briliaková. Starosta uviedol, že nájom musí byť odsúhlasený výborom. A 

výbor na Urbáre je t.č. nefunkčný. Ďalej informoval, že mala byť zvolaná valná hromada  
urbáru, na čo osobne upozorňoval aj p. Briliakovú – predsedkyňu urbáru. 2 roky nebola z 

dôvodu ochorenia COVID. Dôvod, prečo nebola zvolaná tohto roku , nakoľko sa opatrenia 
uvoľnili, aj napriek tomu, že je členom urbáru, nevie. M. Klinovský  uviedol, že voľba výboru 
urbáru by mala byť každých 5 rokov. O. Kubík navrhoval poveriť starostu, aby prejednal   

nájomnú zmluvu s urbárom  a nejak to poriešil. P.Vons – predseda TJ Rabčice žiadal 
zastupiteľstvo súhlas na prevedenie úprav terénu ihriska a zasiatie trávy na ihrisku.  Zároveň je 

potrebné oplotiť ihrisko, nakoľko  oplotenie je v dezolátnom stave. Poukázal, že budú tam 
chodiť deti. A na ihrisko, v stave, v ktorom sa nachádza teraz, nepustí žiadne deti. Nevezme si 
to na svoju zodpovednosť. Práce je potrebné zrealizovať, aby sa  na budúci rok mohlo na ihrisku 

trénovať a hrať.  Žiadal o súhlas s vykonaním prác aspoň na tej časti pozemku ihriska, ktorej  

 

Štvrtá strana zápisnice zo zasadnutia OZ dňa  26.8.2022 



vlastníkom je obec. Žiadal, aby mu bola obec pri týchto prácach nápomocná.  Ďalej p. Vons 

informoval, že táto jesenná futbalová sezóna sa dohrá. Ale ak nebude ihrisko, na budúci rok 
bude nútený na trénovanie, ale aj hru prenajať ihrisko v okolitých obciach. Nevie, koľko si budú 

pýtať za nájom ihriska. M. Klinovský navrhol, aby starosta obce oslovil starostov okolitých 
obcí a prenájom ihriska dojednal. K tejto veci sa vyjadril starosta, že to nie je problém a 
prisľúbil danú záležitosť preriešiť.  Po krátkej diskusii OZ doporučilo starostovi obce podľa 

možnosti doriešiť nájom ihriska s urbárom obce Rabčice. K tomuto bodu bolo prijaté 
nasledovné uznesenie. 

OZ doporučuje starostovi obce podľa možnosti doriešiť nájom ihriska s Urbárom obce 

Rabčice. 
 

Ďalej sa p. Peter Vons dotazoval na finančný príspevok od obce na zavlažovanie. P. Gabriel  
Vons informoval, že na poliatie ihriska je potrebných 50 m3 vody na 1 deň . Je tam školský 

vodovod. U nás je dostatok vlahy, takže uvedené polievanie je na naše podmienky postačujúce.  

 

P. Bubláková informovala prítomných, že obec nemôže poskytovať dotácie združeniu na 

kapitálové výdavky. Na základe vyjadrenia audítora, audítor skôr odporúča majetok obstarať 
na úrovni obce a následne ho prenajať.  P.  Vons – predseda TJ  žiadal poslancov o súhlas na 

vykonanie prác na ihrisku, k čomu sa vyjadril starosta a informoval, že žiadny súhlas mu 
zastupiteľstvo nemôže dať, nakoľko nie sú pozemky pod ihriskom vysporiadané. Ihrisko, ako 
stavba, je obecná.  Po krátkej diskusii OZ jednomyseľne zamietlo  žiadosť TJ Slávia Rabčice o 

finančný príspevok na zavlažovanie hlasovaním:  

Za: 8 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír 
Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka, Karol Ogurek) 

Proti: 0     Zdržal sa: 0      Nehlasoval: 0. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ zamieta finančný príspevok TJ Slávia Rabčice na zavlažovanie. 

 

V bode „Rôzne“  vyzval starosta prítomných, či majú niečo na preriešenie. Nakoľko nebol 
predložený žiadny bod na preriešenie,  v závere  zasadnutia návrhová komisia prečítala návrh 

na uznesenie a  starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  ukončil zasadnutie . 
 

 

 
 

                                                                                 Jozef   S l  o v í k 

                                                                                    starosta obce 

V Rabčiciach dňa 26.8.2022 

  
Zapísala:  Renáta Grobarčíková 

                                 
Overovatelia: Karol Ogurek 

                       Jozef Halka 
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